
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №87 

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 12.07.2022г. от 9:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 12.07.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 5 /пет/ общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено при условие, че пет 
съветници са предупредили, че ще отсъстват. За цялата продължителност на заседанието 
отсъстваха г-н Б. Бориславов, г-н Д. Антов, г-н В. Калановски, г-н Диян Стаматов, г-н 
Иван Виделов, г-н Симеон Колев. Г-жа Ал. Кръстева и г-н К. Паргов се присъединиха 
към заседанието след гласуването на дневния ред. Присъственият лист на заседанието е 
Приложение №1 към настоящия протокол.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието като 
индикира, че е постъпило писмо от г-н Мирослав Боршош, вносител на доклад т.2 от 
проекта за дневен ред с вх.№ СОА22-ВК66-6029 / 08.06.2022г.., с което оттегля 
последният. Г-жа Едрева подложи на гласуване проекта за дневен ред с предложението 
т.2 да отпадне. Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 5/пет/ гласа “за”. Дневният 
ред е Приложение №2 към настоящия протокол.

Общо гласували: 
в т.ч.: 5

За 5

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева За
2. Борислав Бориславов -
3. Димитър Антов -
4. Албена Кръстева -
5. Антон Койчев За
6. Веселин Калановски -
7. Грети Стефанова За
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8. Димитър Вучев За
9. Диян Стаматов -
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов -
12. Михаил Паргов За
13. Симеон Колев -

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА21-ДИЮ-58-[13] / 07.07.2022г. относно поставяне на 

паметник на Нелсън Мандела с вносители Малина Едрева - председател на ПК по 
ОКНКМ, Веселин Калановски и Калоян Паргов - общински съветници

Г-н К. Паргов отправи благодарност към г-жа М. Едрева за поканата да бъдат 
съвносители на доклада. Поколението на г-н Паргов е израснало във време, когато 
Нелсън Мандела е символ на борбата срещу расизма. Личност без националност. 
Неговата кауза е пример за борба срещу апартейда и расизма. Счита, че е подходящо в 
София наред с паметниците на други известни личности и политици от световен мащаб 
да имаме и признание за Нелсън Мандела .

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 7

За 7

Против Няма

Въздържали се Няма

1. Малина Едрева За
2. Борислав Бориславов -
3. Димитър Антов -
4. Албена Кръстева За
5. Антон Койчев За
6. Веселин Калановски -
7. Грети Стефанова За
8. Димитър Вучев За
9. Диян Стаматов -
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов За
12. Михаил Паргов За
13. Симеон Колев -
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По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-5880 / 11.04.2022г. относно искане за откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на 
помещение - частна общинска собственост, за културна и обществена дейност с вносител 
Иван Божилов - кмет на район „Илинден“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-5880-[2] / 
05.07.2022г. от д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община

Г-жа Галя Минчева, зам.-кмет на район „Илинден“, информира комисията, че 
предложението цели отдаване под наем на помещение в блок №306, част от жилищна 
сграда, за културна и обществена дейност. Намерението е в синхрон с желанието на 
живущите. Помещението не се ползва от дълго време и е в изключително лошо 
състояние като има нужда от основен ремонт (ВиК, ел. инсталация и пр.). 
Предложението е за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ години, за да може 
наемателят да поеме финансирането на основния ремонт. Г-жа Минчева индикира, че 
районната администрация държи срокът за отдаване под наем да е 10/ десет/ години, 
защото за срок от 5 / пет/ години никой не се явява на конкурса.

Д-р Койчев репликира, че нагласата в настоящия мандат е отдаването под наем 
да е за срок от 5 /пет/ години като изключения се правят за отдаване под наем за социална 
и здравна дейност. Търговската дейност може да бъде също и култура. Д-р Койчев 
предложи комисията да се присъедини към становището на д-р Барбалов и да определи 
срок от 5 /пет/години.

Г-жа Г. Минчева поясни, че по отношение на помещението обект на доклада е 
имало запитвания и интерес от фондации работещи с деца в неравностойно положение. 
Целта на по-дългият срок за отдаване под наем е да се привлекат кандидати за конкурса 
както и да се покрият финансите нужни за основния ремонт.

Г-жа М. Едрева отправи искане към районната администрация да предоставят 
описание на концепцията за дейности, които ще могат да бъдат извършвани в 
помещението.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 7

За 7

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т.З от дневния ред:
1. Малина Едрева За
2. Борислав Бориславов -
3. Димитър Антов -
4. Албена Кръстева За
5. Антон Койчев За
6. Веселин Калановски -
7. Грети Стефанова За
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8. Димитър Вучев За
9. Диян Стаматов -
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов За
12. Михаил Паргов За
13. Симеон Колев -

По т. Разни от дневния ред:
По отношение на доклад с вх.№ СОА22-ВК08-9193-[3] / 23.06.2022г. относно 

преименуване градина „Чайка“ с името парк „Градина Братислава“, г-жа М. Едрева 
информира членовете на комисията, че е предложила на г-н Тр. Трайков, районен кмет 
на район „Средец“ и вносител на горецитирания доклад, да се направи представяне на 
предложението за преименуване формулирано от него и на това за именуване на 
площадно пространство „Братислава“ от страна на арх. Здравко Здравков пред 
Председателския съвет на СОС.

Г-жа Едрева припомни на членовете на комисията, че са получили ел. покана за 
онлайн среща днес от Пч. във връзка с Програма „Навън“. Г-н Кр. Терзиев, спечелил 
Програма Навън - Направление 1 - площадка „Градска градина“ има казус с 
възложителния договор, спрямо който трябва да се регистрира по ДДС. Направление 2 
- „Открито“ и по-специално спечелилият проект с автор Мина Минов не среща подкрепа 
от страна на местната общност на р-н „Дружба“.

Заседанието на комисията бе закрито с изчерпване на дневни;

Изготцил^-"
1 Ту

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование 
култура, наука и културно многообразие:
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Малина Едрева

________ (отс.)______  
Борислав Бориславов

________ (отс.)______
Димитър Антов
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